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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2015. november 23. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2015/9 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: - 

- igazolatlanul: - 

 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait a mai ülésen. Megállapítom, hogy a bizottság 
teljes létszámmal határozatképes. Köszöntöm Fülöp Pál képviselő társamat, köszöntöm Máté Gábor 
polgármester urat, köszöntöm Jaksa Tibor jegyző urat, és köszöntöm a két előadót. Más napirendi 
pontra a meghívón kívül van-e javaslat? Ha nincs, akkor a kiküldött sorrendben fogunk haladni. Aki 
ezt elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
65/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Településrendezési eszközök módosításának elfogadása: a Településszerkezeti terv módosítása, 

és rendelet-alkotás a Pusztaszer Község Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2010.(II.5.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

2.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

3.) Beszámoló a helyi adóztatásról 
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4.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2016. évi ellenőrzési programjának és időrendi táblázatának 
elfogadása 

5.) Megbízási szerződés a 2016. évi belső ellenőrzési feladatok ellátására 
6.) Térségi Közös Igazgatású Köznevelési és Gyermekjóléti Intézmény alapító okiratának 

módosítása 
7.) Kistelek járás járási esélyegyenlőségi programjának elfogadása 
8.) A Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Településrendezési eszközök módosításának elfogadása: a 
Településszerkezeti terv módosítása, és rendelet-alkotás a Pusztaszer Község Helyi 
Építési Szabályzatáról szóló 1/2010.(II.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, településrendezési eszközök módosításának elfogadása: a 
Településszerkezeti terv módosítása, és rendelet-alkotás a Pusztaszer Község Helyi Építési 
Szabályzatáról szóló 1/2010. (II.5.) önkormányzati rendelet módosításáról. Ami nekem lényeges 
volt a helyi és új, mert azért új alapokra van helyezve ez a szabály. Egy kérdésem lenne a 18. oldal 
6. §-hoz, a külterületre való építkezésnél én úgy értem, mind a kettő értelmes. Az van benne, hogy 
a színeket is meghatározzuk az építés során, és akkor ott van, hogy általában sötét színek vagy 
barna, fehér.  
 
Máté Gábor polgármester: Ott egy országos előírásra utal, és valószínűleg abba úgy van leírva, 
ezt nem mi találtuk ki, hogy így legyen.  
 
Sági Mihály elnök: Következő a helyi rendeletnél a belterületen való építkezésnél összesen egy 
kérdésem volna most. Én azt tudom mondani, hogy az egész első napirendi pont én azt tudom 
mondani, hogy annál a résznél, amikor a szikkasztók, szennyvíz és egyébről van szó, akkor azt 
kérdezném, hogy mi lesz a szabály? Házilag készített szennyvíz aknából a derítést hátra a kertbe 
megoldható, illetve az ott letisztított, leülepedett vizet le lehet-e vezetni újra locsolásra vagy 
egyébre.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez technológia kérdése lesz majd.   
 
Sági Mihály elnök: A mostani egyedi építkezéseknél, ha valaki azt akarja megoldani, hogy a 
szennyvízaknájából a víz a hátsó kertben 100 m2-t be alapcsövez, és akkor onnan elderíti a 
szennyvizet. Ha összegyűjtődik, mint víz akkor ez felhasználható-e még egyszer kiderítette, akkor 
ott marad? Konkrétan arról van szó, hogy két lakos között vannak viták állítólag és ezzel 
kapcsolatban megkeresett. Én elmondtam, hogy nem tudom, miről van szó, erre szeretnék választ.  
 
Máté Gábor polgármester: A szennyvízkezelésnek az a sorrendje, hogy a szennyvizet 
előállítottuk az épületben, onnan azt egy zárt vízzáró tartályba lehet elvezetni elvileg, ezt nevezzük 
derítőnek. Ha ez két aknás derítő, akkor annak jó esélye van, hogy annak a víznek a különböző 
kezelései viszonylag olyan állapotba tud kerülni, ami nem a közvetlen szikkasztást fogja 
eredményezni, hanem ha ez megfelelő belépő és kilép szintekkel, van ellátva akkor ez egy 
szennyvíz, előkezelést tesz. Ezt még lehet fokozni különböző biológiai vagy kémiai anyagok 
hozzáadásával, de nem feltétlen szükséges. Mindenesetre ezután a következő rendszer nyilván a 
mi esetünkben a szikkasztás lehet vagy az elszállítás. Ezt ma a faluban senki nem oldja meg úgy, 
hogy ő teljesen zárt aknában tárolja a szennyvizét, és onnan tengelyen elszállíttatja. Az így derített 
víznek az elszikkasztása elment és gyakorlatilag az már a földben van nincs visszavezetése a 
dolognak. Ennek annyi előnye van, hogy egyrészt az iszaptól, zsiradéktól megszabadult. Ha 
bizonyos biológiai élet is elindul, márpedig elindul akkor ez a szennyvíz már egy bizonyos kezelésen 
önműködően, átmegy. Pillanatnyilag házilagosan és legegyszerűbb eszközökkel elérhető szint. Ez 
már előre lépés ahhoz képest, mint amikor egy aknába beleömlik a szennyvíz aztán szikkadt, 
ahogy szikkadt és nem foglalkozik vele senki a továbbiakban. Az egyik irány, ami felé menni 
akarunk, hogy egy derítő szakasz után egy szikkasztó drén szakasz kerüljön, ami vagy növényzet 
gyökérzetére vezetve talajban elszikkasztani különböző módokban. Ezt keressük, hogy melyik irány 
legyen, ami a faluban a legjobban alkalmazható lenne, pillanatnyilag keressük ezeket, az utakat. 
Én azt gondolom, hogy ez az építési szabályzat nem tud ezzel ilyen szinten foglalkozni, vannak 
országos előírások, amihez igazodni kell.  
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dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én azt szeretném, hogyha a bizottság egy kicsit másképpen tárgyalná 
majd ezt a dolgot. A mérnök asszony, amit letett ez nagyon lelkiismeretes munka a helyi építési 
szabályzatról beszélek, hogy gyakorlatilag mondatokat cserélgetünk ki benne, egy módosító 
rendeletet alkotunk. Elküldte a mérnök asszony az egységes szerkezetbe foglalt helyi építési 
szabályzatot is. Én azt szeretném kérni, hogy ne a módosításról alkossunk rendeletet, hanem az 
egységes szerkezetet fogadjuk el és a korábbi építési szabályzatunkat helyezzük hatályon kívül. 
Időközben a felhatalmazó jogszabályok megváltoztak, az önkormányzati rendelet preambulumában 
az eredeti 2010-ben is bele kellene nyúlnunk. Én annak vagyok a híve, meg jogtechnikailag is most 
azt tartom helyes módnak, hogy a régi 2010-es önkormányzati rendeletünket helyezzük hatályon 
kívül, és helyette van egy vadonatúj egy 2015-ös helyi építési szabályzatról szóló rendelet.   
 
Sági Mihály elnök: A bizottság hogyan foglaljon állást a képviselő-testület felé, így ahogy az első 
napirendi pont szól, javasoljuk elfogadásra, vagy ezt akkor is föl fogod vezetni?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én próbáltam kihangsúlyozni, hogy itt valójában két döntést igényel ez 
a napirendi pont a képviselő-testület részéről. Egyik a település szerkezeti terv módosítása, ami 
egy határozathozatal lesz, a másik pedig a helyi építési szabályzatról szóló önkormányzati rendelet, 
egy új helyi építési szabályzat elfogadásáról lenne szó. Így hogy a mérnök asszony volt szíves 
rendelkezésünkre bocsátani az egységes szerkezetbe foglalt dolgokat, mi azt tekintenénk a 
későbbiekben tárgyalási alapnak, meg ezt fogadná el a bizottság is meg a képviselő-testület is.  
 
Sági Mihály elnök: Aki az előbb elhangzott szóbeli kiegészítéssel elfogadásra javasolja a napirendi 
pontot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
66/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Településrendezési eszközök módosításának elfogadása: a Településszerkezeti terv 

módosítása, és rendelet-alkotás a Pusztaszer Község Helyi Építési Szabályzatáról szóló 
1/2010.(II.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
H A T Á R O Z A T  

 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a 
Településszerkezeti terv módosítását, és a Pusztaszer Község Helyi Építési Szabályzatáról szóló 
1/2010.(II.5.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Fülöp Pál képviselő: Lenne egy kérdésem, bár lehet, hogy nem teljesen illeszkedik az első 
napirendi ponthoz, viszont a többihez még annyira sem. Azért kérdezem meg, ez biztos információ 
hiányból adódik nekem, hogy a természetvédelmi területeken esetlegesen létrehozandó 
mezőgazdasági üzemközpontra vonatkozóan van-e valami megkötés?  
 
Máté Gábor polgármester: Az építésre igen. Benne van, hogy az építésre mi vonatkozik a 
természetvédelmi területeken, előírások vannak, egyébként összevonható.  
 
Fülöp Pál képviselő: Önmagában nem az építés mikéntjét, hanem az hogy önmagában 
üzemközpontként működhet természetvédelmi területen.  
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Máté Gábor polgármester: Én úgy értelmezem, hogy igen. Sehol nem olvastam azt, hogy ez alól 
kivétel lenne a természetvédelmi terület de, ha ez így fölmerül a Tündétől minden képpen 
kérdezzük meg.  
 
Sági Mihály elnök: Én azt olvastam, hogy természetvédelmi területen szükséges kikérni a 
Kiskunsági Nemzeti Park előzetes véleményét. Nem azért, hogy megtiltsák, hanem hogy 
utólagosan ne kössenek bele.  
 
Fülöp Pál képviselő: Konkrétan csak azt szerettem volna pontosítani, hogy az a tény, hogy 
természetvédelmi területen fekszik egy tanya, attól még működhet mezőgazdasági 
üzemközpontként.  
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem igen. 
 
 
 
2. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 
szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi 
költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról.  
 
Kovács Andrásné tag: Én elolvastam ezt az anyagot. Itt biztosan látjátok, hogy az első pár 
oldalon arról van szó, hogy 8 millió 12 ezer forinttal kellett módosítani a tervezetthez képest a 
tényleges forrás ide-oda helyezéseket. Ennek a bevételi oldalon látszik illetve a kiutalási oldalon, 
hogy költség nemeket kellett átcsoportosítani. Véleményem szerint ez teljesen rendben van mindig 
is így szokott lenni. Én úgy látom, hogy jelentős eltérés van a bevétel, illetve a kiadás oldalon is a 
tervezett és a tényleges között. Ehhez, ha Heni hozzáfűz egy- két dolgot.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az eredeti előirányzatnál van nagyon sok bevétel és 
kiadás, ami nem tervezhető eredeti előirányzatként, ilyen például a közfoglalkoztatás. Ha éves 
szinten megnézzük, akkor az már ilyen tizen valahány millió fölött van, kapunk állami támogatást 
és aztán abból megfinanszírozzuk a kiadási felét. Ez az emelkedés folyamatosan év végéig olyan 
bevételekből és kiadásokból tevődik össze, amit eredeti előirányzatként nem tudunk tervezni 
akkor, amikor a költségvetést megtervezzük. Ezért van az, hogy az eredeti előirányzat mindig jóval 
kevesebb szokott lenni, mint év végén a tényleges. Sok más ilyen dolog is van, ilyen a szociális 
tűzifa, a nyári gyerekétkeztetés, ez mind milliós tétel. Nem tudjuk ezeket eredetibe tervezni.  
 
Kovács Andrásné tag: Egy kérdést szeretnék föltenni és szerintem minden egyes alkalommal 
meg szoktam kérdezni, hogy most hogy látod a pénzügyi helyzetünket, beleférünk-e a 
költségvetésbe?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A költségvetésbe minden képpen.  
 
Kovács Andrásné tag: Év végére hogyan ítéled meg lesz-e még pénzmaradványunk, amiből a 
következő évbe tudunk gazdálkodni?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Már nem félévkor kerül bele a költségvetésbe, hanem 
mindjárt az eredeti előirányzatként is benne van a pénzmaradvány. Már tervezünk vele mikor a 
költségvetést, elkészítjük. Már nem úgy van, mint régebben, hogy félévkor kerül beemelésre, 
hanem ez január 1-jén beemelésre kerül tulajdonképpen. Ennek a pénzmaradványnak, ami 39 
millió, tudni kell, hogy ebből 20 millió volt az, ami a fejlesztésekre volt, és ebből még 6-7 millió 
forint van, ami nincs kifizetve. Ez még minden féle képpen csökkenni fog, de minden képpen lesz 
pénzmaradvány. Nem hiszem, hogy nullára kifutnánk pontosan a miatt, mert itt a harmadik 
negyedévben is a tartalék változott, az is növekedett az eredetihez képest. A plusz bevételeket a 
tartalékkal szemben rakod be kiadásba.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Ugyanígy, mint Rózsika én átnéztem és én, mivel nem is annyira 
értek hozzá, azért néhány dolgot látok, én teljesen megbízom. Azt gondolom, és azt látom évek 
óta, hogy megbízhatóan dolgozik a gazdasági osztályon dolgozó munkatársak és polgármester úr 
is, mindig ellenőrzi, figyeli, tudja, látja. További sikeres munkát kívánok nekik, mert én abszolút 
megbízok bennük.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Köszönjük szépen.  



oldal: 5/11 

 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Aki egyetért, hogy a bizottság elfogadásra javasolja a 
napirendi pontot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
67/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Beszámoló a helyi adóztatásról 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, beszámoló a helyi adóztatásról.  
 
Kovács Andrásné tag: Én ezt is átnéztem, nagyon jónak látom az adófizetési morált, attól 
függetlenül, hogy be van írva, hogy fizetési felszólításokat küldtél meg beszedési megbízásokat. 
Egyetlen dolog van, hogy mint ahogy látjátok helyi iparűzési adóból adókivetés az 13 millió volt a 
bevétel 15 millió. Minden bizonnyal a tavalyi fizetésből úgy számolom olyan 3 millió 150 ezer forint 
körüli összeg. Azt szeretném megkérdezni, hogy az a részletfizetésből, vagy akik halasztást kértek 
abból realizálódott ez az összeg vagy letiltás alapján?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Mondanám sorba, hogy akkor konkrétan, hogy áll össze ez az 
iparűzési adó az önkormányzatnál. 2015 évre előírás, hogy március 15-én kell fizetni az adózóknak 
iparűzési adóelőleget. Az iparűzési adóelőleg március 15-ei előírása az a 2013-as érvről keletkezik, 
és az egy jó év volt, és a jó adózó meg is fizeti az iparűzési adó előleget. Utána történik egy május 
31-ei iparűzési adó elszámolás, amelyben olyan nem várt bevallások érkeznek, amik előre nem 
tervezhető bevételeket kell beállítanunk a 2015-ös költségvetésbe, ami a bevallásokból következik. 
Az hogy a 15 millió 418 ezer 846 forintos bevétel realizálódott november 19-ei állapotnak 
megfelelően ez azt jelenti egyébként, hogy a befolyt, de túlfizetés van az önkormányzatnál 2 millió 
25 ezer 112 forint illetve átvezetésre került adózói kérésre egyik adónemről a másikra 1 millió 141 
ezer 330 forint, illetve adó visszatérítés volt az önkormányzatnál 507 ezer 850 forint akkor már 
rögtön látjuk, miből tevődik össze a 15 millió forint. Az önkormányzatnál az összes túlfizetés 2 
millió 281 ezer 5 forint, ez olyan túlfizetés, amivel az önkormányzat rendelkezik, és az adózó 
rendelkezik vele, bármikor visszakérheti. Az hogy jelenleg 3 millió 691 ezer 207 forint az adó 
hátralékunk, ezekre a végrehajtások megindításra kerültek. Gépjárműadóból október 31-i 
állapotnak megfelelően a Kincstárnak 60% átutalásra került, ami 6 millió 377 ezer 504 forint, 
illetve az önkormányzatnál marad 4 millió 251 ezer 974 forint. Van-e valakinek kérdése, arra 
szívesen válaszolok.  
 
Kovács Andrásné tag: Köszönjük szépen a kiegészítést.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem is van, nekem ellentétben Rózsikával egy ekkora településnél sokallom 
a 3 millió 691 ezer forintot. Esetlegesen van-e arra adat, hogy ez a kintlévőség durván hány főt 
érint?  
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Ambrus Pál adóügyintéző: Összesen 174 fő, ami a kintlévőségünket takarja.  
 
Sági Mihály elnök: Azt szeretném megkérdezni, hogy a 174 fő esetleg benne van a kommunális 
adó is meg az iparűzési adó is meg a gépjárműadó is?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Ez a teljes létszám, akinek bármilyen adónemben kintlévősége van.  
 
Sági Mihály elnök: Van-e olyan, aki mind a három adónemben tartozik, ebből a 174 főből, melyik 
a legtöbb ahova tartoznak?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Név szerint tudok mondani kommunális adóra, iparűzési adóra és 
gépjárműadóra is hátralékost, ha zárt ülést tart a bizottság és tájékoztatom a bizottságot.  
 
Máté Gábor polgármester: A kérdés az volt, hogy van-e olyan adózó, aki mind a három 
adónemben hátralékos?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Igen van.  
 
Máté Gábor polgármester: Én még azt kérdezném mi a legnagyobb nagyságrend, amivel egy 
személy összevonva a három adónemet tartozik? Van-e milliós tartozás vagy több százezres 
tartozás?  
 
Ambrus Pál adóügyintéző: Igen van, vannak vállalkozók, akik eddig is voltak meg nagyobb 
adózók, akiknek havi törlesztése van a nyugdíjából 32 ezer forint, 18 ezer forint havi törlesztése, 
törleszti az adóját, másfél millió forintja volt, két év óta már fizet, most 800 ezer forint körüli 
tartozása van egy adózónak. Több adózónak van 300-350 ezer forintos hátraléka, van iparűzési 
adóra, gépjárműadóra, kommunális adóra.  
 
Sági Mihály elnök: Ehhez a napirendi ponthoz szeretném, ehhez tartozik a legjobban, én azt 
szeretném kérdezni, hogy mi alapján lett ez összeállítva?  
 
Máté Gábor polgármester: Elmondom, miről van szó, mert a többiek nem tudják. Volt egy olyan 
gondolat, Misi többször teljes joggal feltette, hogy miért nem ülünk le a vállalkozókkal időnként 
beszélgetni. Én a Palitól lekértem az összes vállalkozónak a listáját, a bejegyzett vállalkozások egy 
része nem működik vagy nem komoly vállalkozás. Én próbáltam összeszedni azokat a 
vállalkozásokat, amik meghatározóak lehetnek és ezt a listát én, átküldtem Misinek, hogy ő is 
véleményezze ezt, hogy szerinte kik azok, akikkel ilyen téren foglalkozzunk.  
 
Sági Mihály elnök: A kérdésem továbbra is, az hogy minek alapján lett összeállítva? Ebből a 
táblázatból nagyon sokan hiányoznak, azokkal mi a helyzet, akikről én tudok. Többek között azért 
akartam megkérdezni, hogy akik hiányoznak, nem fizetnek adót?  
 
Máté Gábor polgármester: Természetesen, benne is vannak a listába.  
 
Sági Mihály elnök: Aki ezzel az előterjesztéssel egyetért, és a testületnek elfogadásra javasolja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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68/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a helyi adóztatásról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a helyi 
adóztatásról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2016. évi ellenőrzési programjának 
és időrendi táblázatának elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont, Pusztaszer Község Önkormányzat 2015. évi 
ellenőrzési programjának és időrendi táblázatának elfogadása.  
 
Kovács Andrásné tag: A korábbi évek gyakorlatának megfelelően én a belső ellenőrzés egyszer 
tavasszal egyszer pedig ősszel történik. én úgy gondolom, hogy ezt a program alapján csinálja a 
belső ellenőr, úgy gondolom, ezzel nem tudunk mást tenni csak egyetérteni.  
 
Sági Mihály elnök: Én csak azt kérdezném, hogy 2015-ös ellenőrzésről volt már beszámoló?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Mindig a zárszámadási rendelet elfogadása előtt közvetlenül kell, hogy 
tárgyalja a képviselő-testület az előző évi beszámolókat, anélkül nem lehet érdemben a 
zárszámadást tárgyalni.  
 
Sági Mihály elnök: Rendben van. Aki a napirendi pontot elfogadásra javasolja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
69/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2016. évi ellenőrzési programjának és időrendi 

táblázatának elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2016. évi ellenőrzési programját és időrendi táblázatát a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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5. napirendi pont: Megbízási szerződés a 2016. évi belső ellenőrzési feladatok ellátására 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont, megbízási szerződés a 2016. évi belső ellenőrzési 
feladatok ellátására. Ezzel megint nem tudunk mit kezdeni. A megbízási szerződést elfogadásra 
javasolja a bizottság a testületnek. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
70/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Megbízási szerződés a 2016. évi belső ellenőrzési feladatok ellátására 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a 2016. évi belső 
ellenőrzési feladatok ellátására vonatkozó megbízási szerződést a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: Térségi Közös Igazgatású Köznevelési és Gyermekjóléti Intézmény 
alapító okiratának módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Hatodik napirendi pont, Térségi Közös Igazgatású Köznevelési és 
Gyermekjóléti Intézmény alapító okiratának módosítása.  
 
Kovács Andrásné tag: Én úgy látom, hogy tulajdonképpen bővítve van ennek a tevékenységi 
köre ennek a társulásnak, a gyermekétkeztetéssel, munkahelyi étkeztetéssel, ez a kettő 
legfontosabb.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ezt Kistelek csinálja, esetünkben ez az óvodát jelenti. Egy technikai 
jellegű átvezetés az alapító okirat módosítása, de mint tagönkormányzat nekünk is jóvá kell 
hagynunk.  
 
Sági Mihály elnök: Aki elfogadásra javasolja ezt a napirendi pontot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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71/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Térségi Közös Igazgatású Köznevelési és Gyermekjóléti Intézmény alapító okiratának 

módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Térségi Közös 
Igazgatású Köznevelési és Gyermekjóléti Intézmény alapító okiratának módosítását a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: Kistelek járás járási esélyegyenlőségi programjának elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Hetedik napirendi pont, Kistelek járás járási esélyegyenlőségi programjának 
elfogadása. Ez megint olyan dolog, hogy vonatkozik az öt településre, nem hiszem, hogy lesz olyan 
település, aki megvétózza, nem szavazza meg.  
 
Kovács Andrásné tag: Azt esetleg lehet-e tudni, hogy ebből Pusztaszer mennyit profitálhat?  
 
Máté Gábor polgármester: Mindig is profitálunk ezekből, mert ugye programok kerültek ide is.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja ezt a napirendi pontot. Aki egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
72/2015.(XI.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Kistelek járás járási esélyegyenlőségi programjának elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Kistelek járás 
járási esélyegyenlőségi programját a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
8. napirendi pont: A Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési 
Szabályzatának jóváhagyása 
 
Sági Mihály elnök: Nyolcadik napirendi pont, Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti 
és Működési Szabályzatának jóváhagyása.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ennek lennie kell, viszont most azért lett aktuális, mert zajlik egy 
kincstári ellenőrzés.  
 



sá9i Mihály elnök: A bizottság elfogadásra jaVasolja a napirendi pontot' Aki egyetért,
kézfelemeléssel jeIezze.

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: -
A kízárás indoka: -
A szavazás számszerű eredménye:
3 igen szavazattal
0 nem szavazattal
0 tartózkodással
az Előkészítő Bizottság a kőVetkező dőntést hozta:

73 / 2oL5.(xL23') EB. hatáÍozat

Tárgy: A csengelei Kozös Önkormányzati Hjvatal szervezeti és Működési Szabályzatának
jóváhagyása

HATÁRozAT
Pusztaszer Község Önkormányzata Ké pViselő-testü leté n ek Előkészítő BiZottsága a csengelei Közös
Ónkormányzati Hivatal szervezeti és Működési Szabályzatát a Képviselő-testÜletnek elfogadásra
javasolja.

Határidő: azonna l

Felelős: sági Mihály elnök

Sági Mihály elnök: Ezzel a mai bizottsági ülést bezárom.
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tagja
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HATAROZATOK JEGYZEKE

sorszám Tárgy Hatá ridő

65/2015.íxI'23.)EB' határozat Napirendi pontok elfoqadása azonna I

66/2015'(XI'23.)EB' határozat Településrendezési eSZkozök módosításána k
elfogadáSa: a Te le pü léssze rkezeti terv
módosítáSa, éS rendelet-alkotáS a PusztasZer
KöZség Helyi Epítési Szabá|yzatárő| szóló
1/2010.(1I.5.) önkormányzati rendeIet
módosításá ról

azonnal

67 l 20 15' (xI.23. )EB. határozat RendeleI all.otaS d lözsegi onkormányzat 20 l5'
évi költségvetéséről szóló 6/2015'(IV'30')
őnkormánVZati rendelet módosításáról

azonnal

6a/2015 '(xI'23 '\EB. határozat Beszá moló a helVi adóZtatáSról azonnal
69 / 20 15' (xl.23')EB. határozat PuSztaszer KöZségi onkormányZat 2016. éVi

ellenőrzéSi programjának és időrend i

tábláZatának elfooadása

azonnal

7 o/2015' (xl.23.)EB. határoZat Megbízási szerződés a 2016' évi belső
ellenőrzési feladatok ellátására

azonnal

7 I/2075. (xI'23')EB. határozat Térségi KözöS Igazgatású Közneve|ési és
Gyermekjóléti Intézmény alapító okiratá na k
módosítá5a

azonnal

7 2/ 2015.(xl'23')EB. határozat Kistelek járás járási esélyegyen lőség i

Droo ram jána k elfoq adása
azonnal

73/2oI5'(xI'23 ')EB. hatá rozat A csengelei KöZös onkormányzati HiVatal
Szervezeti és Ívlűködési Sza bá lyzatá na k
jóvá haovása

azonnal
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PL]sztaszer Község Önkorn']ányzata
Előkészítő Bizottsága
Elnökétől
6769 Pusztaszer, Kossuth u.45.
T: +36 62 576 510
F: +36 62 5f6 571
prnhiv@pusztaszer.h u

KépViselő testÚletének

MEGHIVO
PuSZtaszer Község ÖnkormányZata KépViselő testÜletének

Elokészítő Blzottsága Ulését

2015. november 23-án (hétfő) 1630 óra

kezdettel összeh ívom.

Az ülés helye: csengelei Közös Önkormányzati HiVatal PuSztaszeri Kirendeltségének ü|ésterme
(Pusztaszer, Kossuth u. 45.)

Javasolt napiÍendi

1.) Településrendezési eszkcjzök módoSítáSának elfogadásaI a Településszerkezeti terV módosítása,
és rendelet-alkotás a PUsztaszer KöZség Helyi Építési SzabályzatáróI SZóló 1/2o1o.(I1.5.)
önkormányzati rendeIet módosításárő| (E-mailben és a WWw ' 

pusztaszer' hu weboldalon
közzétéve)

2.) Rendelet-alkotás a kózségi Önkormányzat 2015. éVi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.)
ön kormá nyzati rendeIet módosításáról

3.) BesZámoló a helyi adóZtatásról
4.) Pusztaszer Községi Ón kormá nYzat 2016. éVi ellenőrzési programjának és időrendi táblázatának

e lfog ad ása
5.) I4egbíZási szerződés a 2016' éVi belső ellenőrzéSi feladatok ellátására
6') Térségi KoZöS 1gazgatásÚ KöZnevelési és Gyermekjóléti Intézmény alapító okiratának

módosítása (E-mailben és a www.pusztaszer.hu weboldalon közzétéve)
7 ') Kistelek járás járási esélyegyenlőségi programjának elfogadása (E-mailben és a

wWw ' 
pusztaszer' hu Weboldalon közzétéve)

B.) A csengelei Közös Önkormányzati Hivata| szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása
(E-maÍlben és a www ' 

pusztaszer' hu Weboldalon kljzzétéve)

A bizottsá9 Ülésére tisztelettel meghívom, megjelenésére sZámítok.

PusTtaszer, 2015. novem ber 20.

sági N4ihály sk.
Előkészítő BiZottság

eInöke



JELENLETI IV
Pusztaszer Község önkormányzata Képviselő-testületének

Előkészítő Bizottsága
2015. november 23-án

megtartott ülésén megjelentekről

Sági Mihály elnök

Kósáné Bu knicz Mária tag

Kovács Andrásné tag

Máté Gábor polgármester

dr. Ja ksa Tibor aljegyző

Tóth Mónika jkv. -vezető
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